

الحمد لله والصلاة والسلام على نبينا محمد وعلى آله وصحبه وبعد، إنه في يوم / / 14هـ الموافق / / 20م، أبرمت هذه الاتفاقية بين كل من:

أولاً: بنك الرياض، شركة مساهمة سعودية مقيدة بالسجل التجاري رقم 1010001054 ومقرها الرئيسي بمدينة الرياض ص.ب. 22622 الرياض 11416، بصفته بنك المقاصة ويشار إليه فيما بعد بلفظ "بنك الرياض"

ثانياً: "اسم العميل"، شركة مساهمة سعودية، مقيدة بالسجل التجاري رقم، وبترخيص من هيئة السوق المالية رقم ومقرها الرئيسي بمدينة الرياض ص.ب. الرياض تمهيد

أ. حيث أن العميل يرغب في فتح حساب جاري وحساب مشترك لدى بنك الرياض وتعيين بنك الرياض كبنك المقاصة لجميع أعماله في المملكة العربية السعودية

ب. وحيث أن بنك الرياض يرغب في قبول هذا الطلب وتقديم خدمات المقاصة بالنيابة عن "اسم العميل" بموجب الشروط والأحكام المنصوص عليها في هذه الاتفاقية

1. التفسيرات:

يقصد بالكلمات والعبارات أدناه المعاني التالية ما لم يشار ل خلاف ذلك في هذه الاتفاقية:

الاتفاقية: تعني اتفاقية الحساب التجميعي

البنك: يعني البنك أو المؤسسة المالية حيث يحتفظ المستفيد بحسابات تتعلق بأوامر الدفع

يوم عمل: يعني الأيام التي تعمل بها البنوك في المملكة العربية السعودية، ماعدا يومي الجمعة والسبت وأي عطلة رسمية أخرى وفقاً لقوانين المملكة العربية السعودية.

المستفيد: يعني الشخص الذي يودع المبلغ في حسابه وفقاً لأوامر الدفع

الحساب الجاري للعميل: يعني أي حساب للعميل لدى بنك الرياض

الحساب المشترك للعميل: يعني الحساب الجاري للعميل/حساب بنك الرياض الداخلي لدى بنك الرياض

ر.س: يعني الريال السعودي وهي العملة الرسمية في المملكة العربية السعودية

سريع: يعني النظام السعودي للتحويلات المالية السريعة

سويفت: يعني جمعية الاتصالات المالية العالمية بين البنوك وهي شبكة اتصالات مصرفية عالمية

EFT: الحوالات المالية الإلكترونية

2. التعديلات

يجوز مراجعة وتعديل هذه الاتفاقية من وقت لآخر بموجب موافقة خطية من الطرفين.

3. النسخ

حررت هذه الاتفاقية من نسختين، بيد كل طرف نسخة للعمل بموجبها.

4. الخدمات وإدارة وصيانة الحسابات

5.

يقدم بنك الرياض المنتجات والخدمات التالية إلى العميل بموجب هذه الاتفاقية:

4.1 حساب الشركات: يفتح العميل حساباً جارياً لدى بنك الرياض، ويُستخدم لعمليات العميل بكونه حساب الشركة الأساسي.

4.2 الحساب المشترك: يفتح العميل حساباً جارياً وحساباً مشتركاً لدى بنك الرياض، ويُستخدم لتحويل وإيداع الأموال من عملائه ولتسوية أو استقبال التسويات المتعلقة به.

4.3 الحسابات الإلكترونية: وهو رقم آيبان مكون من 24 خانة يحدده بنك الرياض.

4.4 الحسابات الأخرى: يفتح بنك الرياض أنواع أخرى من الحسابات نيابة عن العميل وفقاً لمتطلبات الأنظمة والقوانين المعمول بها أو وفقاً لرغبة العميل.

المخول بالتوقيع من جهة العميل Customer Authorized Signatory	مسئول العلاقة Relationship Manager	مسؤول البيع-وحدة منتجات النقد Sales Officer – GTS Products	دير البيع-وحدة منتجات إدارة النقد Sales Manager – GTS Products
الاسم Name	الاسم Name	الاسم Name	الاسم Name
التوقيع Sign.	التوقيع Sign.	التوقيع Sign.	التوقيع Sign.

رسوم خدمات الحساب التجميعي لدى بنك الرياض

جدول تسعيرة الحساب التجميعي لدى بنك الرياض		
الخدمة	المدة	الرسوم
رسوم التأسيس	مرة واحدة فقط	30,000 ر.س
رسوم الصيانة الشهرية	شهرياً	1000 ر.س
حسابات آيبان الإلكترونية	لكل حساب	10 ر.س
رسوم عمليات التحصيل	لكل عملية	3 ر.س
MT 940	لكل حساب	200 ر.س
ملف الرد المخصص حسب متطلبات العميل	لكل حساب	1000 ر.س

5 التعويضات

باستثناء ما قد يسببه الإهمال أو التقصير المتعمد قبل بنك الرياض، يفر العميل بإخلاء مسؤولية بنك الرياض عن أي إجراءات، أو مطالبات، أو خسائر، أو مسؤوليات، أو نفقات أياً كانت، بما في ذلك أتعاب وتكاليف المحامي الناتجة مباشرة من تنفيذ بنك الرياض لرسائل العميل أو أي تعليمات أخرى توجه لبنك الرياض بواسطة العميل فيما يتعلق بإجراءات التوثيق، على سبيل المثال لا الحصر التوقيع الإلكتروني أو استخدام رمز أو رموز الشركة أو أي برتوكولات أمنية أخرى (كما هو موضح في الملحق (أ) المرفق بهذه الاتفاقية). بين العميل وبنك الرياض من وقت لآخر أو وفقاً لهذه الاتفاقية، بغض النظر عن الهوية الفعلية للمرسل؛ شريطة أن يتخذ بنك الرياض الاحتياطات الكافية أثناء الوفاء بالتزاماته تجاه المستفيدين دون إهمال، ويظل هذا التعويض سارياً في حال فسخ الاتفاقية.

6 إخلاء المسؤولية

لن يتحمل بنك الرياض أي مسؤولية تجاه العميل في حال عدم تنفيذ أو تأخير أي من التزاماته في حال كان ذلك التأخير ناتجاً عن التزام البنك بالقوانين والأنظمة والقواعد المعمول بها (بما في ذلك قواعد نظام سريع ونظام سويفت) أو أي سبب آخر خارج نطاق سيطرة بنك الرياض باستثناء ما قد يسببه الإهمال أو التقصير المتعمد من قبل بنك الرياض. لا يحق لبنك الرياض إرسال رسائل العميل إلى أي شخص أو جهة يحظر التعامل معها وفقاً للقوانين والأنظمة أو بما يتعارض مع القوانين وأفضل الممارسات البنكية. كما لا يتحمل بنك الرياض أي مسؤولية تجاه تنفيذ أو عدم تنفيذ عمليات تتعلق بنظام سويفت أو أي نظام مقاصة آخر أو أي بنك (بخلاف بنك الرياض) أو أي طرف ثالث فيما يخص أي خطأ أو حذف أو عدم دقة في المعلومات المذكورة في أي إشعار أو خطاب يستلمه بنك الرياض. يتعين على بنك الرياض إبلاغ العميل في حال عدم تنفيذ أو تأخير معالجة أو إرسال مدفوعات العميل.

7 فسخ الاتفاقية

دون الإخلال بحقوق أي من الطرفين حتى تاريخ فسخ الاتفاقية، يجوز للعميل أو بنك الرياض فسخ هذه الاتفاقية أو أي من الخدمات المذكورة فيها في أي وقت في حالات الإعسار أو الحراسة القضائية أو إعلان الإفلاس الطوعي أو الإجباري أو في حال خرق أي من شروط أو أحكام هذه الاتفاقية. ويجوز لأي من الأطراف فسخ هذه الاتفاقية بموجب إخطار مكتوب قبل 90 يوماً عن نيته بفسخ الاتفاقية مع ذكر تاريخ الفسخ، على أن تعتبر الاتفاقية قبل تاريخ الفسخ واجبة التنفيذ على الطرفين كما هو الحال في الرسائل التي ينفذها بنك الرياض قبل الفسخ.

8 الأطراف الخارجية

تنفذ أحكام هذه الاتفاقية من قبل الطرفين المذكورين أعلاه أو خلفائهم أو من ينوب عنهم.

9 حقوق التحويل

لا يحق لأي من الطرفين تعيين أو تحويل أو التخلص أو رهن أي من حقوقه أو التزاماته المنصوص عليها في هذه الاتفاقية إلا بعد موافقة خطية مسبقة موجهة إلى الطرف الآخر.

10. الإشعارات

توجه جميع الإشعارات والطلبات والمراسلات الأخرى بموجب خطاب مكتوب من طرف إلى آخر إلى العناوين المذكورة في الصفحة الأولى من الاتفاقية أو إلى عنوان آخر يحدده الطرف الآخر بموجب خطاب مكتوب من وقت لآخر. ترسل جميع الإخطارات عن طريق البريد (البريد الممتاز أو مسبق الدفع) أو مناوله باليد أو عبر شركة بريد أو الفاكس مقابل إيصال بالاستلام.

11. النظام واجب التطبيق وتسوية المنازعات

11.1 تخضع هذه الاتفاقية لأحكام الأنظمة السعودية واجبة التطبيق

11.2 يحال أي نزاع قد ينشأ بشأن هذه الاتفاقية أو تفسيرها بما في ذلك أي ادعاءات تتعلق بصحتها أو صلاحيتها أو فسخها إلى جهات التحكيم في مدينة الرياض وفقاً لقواعد التحكيم المعمول بها في المملكة. تُنفذ إجراءات التحكيم باللغة العربية ويتفق الطرفان بأن اتفاقية التحكيم نهائية وملزمة ويتوجب على الطرفين الامتثال لها وتنفيذها.

12. شروط عامة

12.1 تشكل هذه الاتفاقية اتفاقاً نهائياً بين أطرافه وتحل محل ما تم الاتفاق بشأنه مسبقاً من عروض أو اتفاقات أو مذكرات كتابة أو مشافهة.

12.2 لا تؤثر عدم صحة أو عدم قانونية أي من الأحكام الواردة في هذه الاتفاقية على صحة أو قانونية أحكام أخرى واردة في الاتفاقية.

12.3 لا يشكل أي تخلف أو تأخر من قبل أي من الطرفين في ممارسة أي حق بموجب هذه الاتفاقية تنازلاً عن ذلك الحق

13. السرية

13.1 يقر الطرفان بأن أي معلومات يتم الإفصاح عنها طريق الطرف الآخر فيما يتعلق بأداء الاتفاقية (على سبيل المثال لا الحصر العميل أو سجلات تداول عملاء العميل) سواء كانت ورقية أو غير ذلك فإن "المعلومات السرية" تعد عالية السرية ولا يحق لأي طرف من الأطراف الإفصاح بشأنها إلى أي أطراف خارجية (بخلاف موظفي ومدراء بنك الرياض أو العميل الذين يتعين عليهم معرفة ذلك) دون موافقة خطية مسبقة من الطرف الآخر.

13.2 بصرف النظر عما سبق، يجوز لبنك الرياض أو العميل الإفصاح عن معلومات سرية حسب الاقتضاء وفقاً للقانون أو امتثالاً لأوامر جهة قضائية أو تنظيمية (على سبيل المثال لا الحصر نظام تداول أو هيئة وسطاء الأوراق المالية اليابانية)، شريطة أن يقدم بنك الرياض أو العميل إلى الطرف الآخر بإشعار فوري فيما يخص حالة الإفصاح.

14. يكون رقم الحساب المشترك: رقم الحساب الجاري للعميل:

بالعملة التالية

أ. الريال السعودي

(يحق للعميل فتح حسابات بعملات أخرى حسب الاقتضاء)

15 يكون رقم الحساب الجاري للعميل:

بالعملة التالية

ب. الريال السعودي

(يحق للعميل فتح حسابات بعملات أخرى حسب الاقتضاء)

16. تودع أموال العميل في الحساب المشترك المذكور أعلاه فقط ولا ينطبق على الأموال التابعة للعميل

17. لن ينفذ بنك الرياض أي حق أو مطالبة ضد العميل من خلال حجز أو رهن الأموال المودعة في الحساب المشترك بالرقم..... ولن يقوم بجمعه مع حساب العميل الجاري لدى البنك

أحكام متنوعة

أي تعديل على هذه الاتفاقية يجب أن يكون خطياً وموقعاً من قبل جميع الأطراف في هذه الاتفاقية. هذه الاتفاقية وجميع الأحكام الواردة فيها ملزمة ويجب أن تعود بالفائدة على الأطراف المعنية وخلفائهم ومن ينوب عنهم لأي أسباب. العناوين الواردة في هذه الاتفاقية هي فقط لتسهيل الوصول إلى المعلومات ولا تؤثر على تفسيرها. (فارغة عمداً) يدفع العميل جميع الضرائب أو أي تكاليف تفرضها السلطات الحكومية والبلديات، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، ضريبة القيمة المضافة الناتجة عن هذا العقد و/أو فيما يتعلق بالخدمة أو أي ضرائب قد تفرض في المستقبل. يقدم العميل شهادة الزكاة الضريبية الصادرة من الهيئة العامة للزكاة والدخل تفيد بتسوية وضعه الضريبي أو الزكوي بشكل سنوي. ويقدم العميل أيضا شهادة صادرة عن المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية تفيد أن حالته المالية تتوافق مع النظام العام. وعليه، تم توقيع هذه الاتفاقية من قبل الطرفين بواسطة ممثلين مفوضين وهما بكامل الاهلية المعتمدة شرعاً ونظاماً في التاريخ المذكور أعلاه:

" تم الاطلاع من قبل العميل على بنود الاتفاقية كافة وأقر بما ورد بها وخاصة ما تضمنته من شروط وأحكام قانونية وموضوعية (بما فيها رسوم الخدمات) وأقر بالموافقة عليها كاملة والمكونة من عدد **XXXX** صفحة مرقمة ومسلسلة "

بنك الرياض		اسم العميل	
	الاسم		الاسم
	الصفة		الصفة
	التاريخ		التاريخ
	التوقيع		التوقيع

بنك الرياض		اسم العميل	
	الاسم		الاسم
	الصفة		الصفة
	التاريخ		التاريخ
	التوقيع		التوقيع

Riyad Collect E-Collection Agreement

This agreement ("AGREEMENT") is made on (_____)

BETWEEN:

RIYAD BANK, a Joint Stock Company, incorporated under the laws of the Kingdom of Saudi Arabia, with its Head Office as P.O. Box 22622, Riyadh 11416, K.S.A, bearing the commercial registration No. [1010001054], to be represented in signing this agreement by each party, acting as a clearing bank ("RB") and,

CLIENT NAME (CLIENT), a Joint Stock Company, incorporated under the laws of the Kingdom of Saudi Arabia, bearing the commercial registration No. (_____) with CMA License No. [_____] , and its Head Office at P.O. Box _____, Riyadh _____.

WHEREAS:

- (a) **CLIENT NAME** wishes to open Current and Omnibus account's with RB and appoint RB as its clearing Bank with respect to its business plan in Saudi Arabia; and
(b) RB wishes to accept such request and provide certain Collection and clearing services on behalf of **CLIENT NAME** subject to the terms and conditions set forth in this Agreement.

1. Interpretation

In this Agreement:

"**Agreement**" refers to this Clearing and Omnibus Bank Agreement.

"**Bank**" means a bank or financial institution at which the Beneficiary maintains the accounts that is the subject of the Payment Instruction.

"**Banking Day**" means each day that banks are open for business in Saudi Arabia. For the avoidance of doubt, as a principle, the banks are not operating in Saudi Arabia on Friday, Saturday and any other official banking holiday set forth under the laws of Kingdom of Saudi Arabia.

"**Beneficiary**" means the person to whose account with the relevant Bank payments are to be credited pursuant to a Payment Instruction.

"**CLIENT Current Account**" means any account belongs to CLIENT held with RB.

"**CLIENT Omnibus Account**" means current account belongs to CLIENT/ Internal RiyadBank Account and held with RB.

"**SAR**" means Saudi Arabian Riyal, the legal currency of the Kingdom of Saudi Arabia.

"**SARIE**" means the 'Saudi Arabian Riyal Inter-bank Express', an inter-bank payments and settlements system.

"**SWIFT**" means 'Society for Worldwide Inter-bank Financial Telecommunication', a provider of messaging network for banks worldwide.

"**EFT**" means an Electronic Fund Transfer.

2. Amendment

This Agreement may be revised, amended, or supplemented from time to time by agreement in writing between the parties hereto.

دبر البيع-وحدة منتجات إدارة النقد Sales Manager – GTS Products	مسؤول البيع-وحدة منتجات النقد Sales Officer – GTS Products	مسؤول العلاقة Relationship Manager	المخول بالتوقيع من جهة العميل Customer Authorized Signatory
Name ----- الاسم	Name----- الاسم	Name ----- الاسم	----- الاسم Name
Sign. ----- التوقيع	Sign.----- التوقيع	Sign. ----- التوقيع	----- التوقيع Sign.

3. Copies

This Agreement is entered into by (2) copies, one for each party.

4. Services, Management and Maintenance of Accounts.

RB shall provide the following products or services to the CLIENT under this Agreement:

4.1 **Corporate Account:** CLIENT will open and maintain a current account with RB which CLIENT will mainly use for CLIENT activities as " Main Corporate " Account.

4.2 **OMNIBUS Account:** CLIENT will open Current Account and maintain as omnibus account with RB ("Omnibus Account"); this account will be used for collecting and maintaining funds from its customers and for settling / receiving settlement of the CLIENT'S.

4.3 **Virtual Accounts:** The **Virtual account** will be a collection of 24 digits IBAN Account Number defined by RiyadBank .

4.4 **Other Accounts:** Depending on the requirements of applicable laws and regulators or by CLIENT'S plan for its business, RB will open other types of banking account on behalf of CLIENT.

Riyad Collect E-Collection Service Fees:

Pricing Matrix for Riyad Collect E-Collection Solution		
Service	Period	Fee
Setup Fee	One time	SR 30,000
Monthly Maintenance Fee	Monthly	SR 1000
Virtual IBAN Accounts	Per Account	SR 10
MT 940	Per Account	SR 200
Customised Response File as per client requirements	Per Account	SR 1000

5. Indemnity

Unless there is gross negligence or willful misconduct on RB's side, CLIENT will indemnify and hold RB harmless from and against any and all actions, claims, demands, loss, liability or expenses whatsoever, including reasonable attorney's fees and costs, resulting directly from RB complying with or carrying out any

CLIENT Messages or any other instructions given to RB by CLIENT in connection with this Agreement received in accordance with any authentication procedures, including without limitation those relating to the use of Digital Signatures or the use of a Company Code or Codes, or any other Security Protocols (as described in Appendix A hereto and incorporated herein by this reference), from time to time in place between CLIENT and RB or otherwise in accordance with this Agreement, regardless of the actual identity of the transmitter thereof; provided that RB has taken all adequate precautions while discharging its obligations to beneficiaries without negligence. This indemnity shall survive the termination of this Agreement.

6. Disclaimer

Unless there is gross negligence or willful misconduct on RB's side, RB shall have no responsibility and shall incur no liability to CLIENT for any failure to carry out, or any delay in carrying out, any of its obligations hereunder if such failure or delay results from RB's acting in accordance with applicable laws, regulations or rules (including rules of SWIFT and SARIE), or any other cause beyond RB's control. In particular, but without limitation, RB shall not be obliged to transmit CLIENT Messages to any person or entity with whom RB is prohibited from doing business by law or regulation or in any circumstances in which compliance would, in law, conflict with applicable law or good banking practice. In addition, RB shall have no responsibility and shall incur no liability for any act or failure to act by SWIFT or by any clearing system, any Bank (other than RB) or any other third party, or for any error, omission or inaccuracy in the information contained in any notice or communication received by RB. RB shall on reasonable effort basis inform CLIENT of any failure or delay in processing or transmitting CLIENT payment.

7. Termination

Without prejudice to each party's accrued rights hereunder up to the date of termination, this Agreement and all services hereunder may be terminated by CLIENT or RB at any time, in the event of each party's insolvency, receivership, voluntary or involuntary bankruptcy or institution of any proceeding therefore, or if a party breaches any of the terms and conditions of this Agreement, then the other party may at its option, terminate this Agreement by giving the other party not less than ninety (90) days prior written notice of its intent to terminate and giving the date of termination. Notwithstanding any such termination, this Agreement shall continue in full force and effect as to all messages whose processing has been commenced by RB prior to such termination.

8. Third Parties

The terms of this Agreement may be enforced only by a Party to it or such Party's successors and permitted assigns.

9. Rights of Transfer

Neither Party shall assign or otherwise transfer, dispose of or encumber any of its rights or obligations hereunder except with the prior written consent of the other Party.

10. Notices

Unless otherwise specified in this Agreement, all notices, requests and other communications hereunder required to be delivered by a Party in writing shall be delivered to the other Party at its address on the first page of this Agreement or to such other address as either Party may specify in writing from time to time. All notices shall be given by mail (first class, postage prepaid), hand delivery, courier or facsimile transmission providing transmittal receipt.

11. Governing Law & Dispute Resolution

- 11.1 The Agreement shall be governed exclusively by laws of Kingdom of Saudi Arabia.
- 11.2 Any disputes arising out of or in connection with the Agreement, including any question regarding its existence, validity or termination, shall be referred to the Competent Court. The arbitration proceedings shall be conducted in the Arabic language. Each of the Parties agrees that this arbitration agreement shall be irrevocable.

12. General

- 12.1 This Agreement embodies the entire agreement of the Parties with respect to the subject matter hereof, and supersedes and replaces any previously made proposals, representations, understandings and agreements, either oral or in writing, by the Parties with respect thereto.
- 12.2 The invalidity, illegality or unenforceability of any provision of this Agreement shall in no way affect the validity, legality or enforceability of any other provision.
- 12.3 No failure on the part of a party to exercise or no delay in exercising any right or remedy hereunder shall operate as a waiver thereof or preclude any other party or further exercise thereof or the exercise of any other right or remedy, or shall any single or partial exercise by that Party of any right or remedy hereunder preclude any other party or further exercise hereof or the exercise of any other right except as expressly provided herein.

13. CONFIDENTIALITY/ OBLIGATION

- 13.1 The parties acknowledge that any information to be disclosed by the other party hereto or to be known to itself in relation to the performance of this Agreement (including but not limited to CLIENT or CLIENT'S clients' trade records, the fact that this Agreement has been entered into and the contents hereof), whether or not it is in the form of hard copies ("Confidential Information") is highly confidential, and each party hereto shall not disclose Confidential Information to any third party (excluding RB's or CLIENT'S director or employee who need to know in relation to the performance hereunder) without prior written consent of the other party.
- 13.2 Notwithstanding the foregoing, RB or CLIENT may disclose Confidential Information if required to do so by law or by the orders by competent court of jurisdictions or regulatory authority (including but not limited to Tadawul or Japan Securities Dealers Association); provided that RB or CLIENT shall provide the other party with the notice about such disclosure immediately thereafter.
- 13.3 RB or CLIENT
Each party will maintain Confidential Information in strict confidence, and shall use the same degree of care to maintain the confidentiality of all Confidential Information that it uses to maintain the confidentiality of its own information, but in no event will it use less than reasonable care.

14. The Omnibus account number is: CLIENT Current Account _____. It is opened under the following currencies:

a. SAR: Saudi Riyal.

(**CLIENT** has the right to open additional currencies if & when needed).

15. The Account number for the current account is: _____. It is opened under the following currencies:

b. SAR: Saudi Riyal.

(**CLIENT** has the right to open additional currencies if & when needed).

16. CLIENT 's Omnibus account will hold only client money in the aforementioned Omnibus account and not money belonging to CLIENT;

17. **RB** will not enforce any right or claim that it has against **CLIENT** by attaching or hypothecating funds held in the company's Omnibus account number _____ and will not combine it with any CLIENT current account.

18. MISCELLANEOUS PROVISIONS

Any amendment to this Agreement shall be made in writing, signed by all the Parties thereto.

This Agreement is binding and shall inure to the benefit of the Parties and their respective successors in interest and assignees for any reasons, which shall consequently be bound by all provisions contained in this Agreement. The headings in this Agreement are solely for ease of reference and shall not affect its interpretation. (Intentionally blank)

The customer shall pay all taxes or any costs imposed by government authorities and municipalities, including but not limited to, the Value Added Tax resulting from the Contract herein and/or in relation to the service or any taxes that may be imposed in the future. The customer shall submit the Tax and Zakat Clearance Certificate Issued by the General Authority for Zakat & Tax attesting that his/her Tax/Zakat status has been settled with the General Authority on an annual basis. The customer shall also submit a certificate issued by the General Organization for Social Insurance attesting that his/her financial status is compliant with the general law.

"The client has reviewed all the terms of the agreement and acknowledged its contents, particularly its legal and provision terms and conditions (including service fees), and acknowledged his full acceptance of the agreement consisting of XXXX numbered pages and its series."

IN WITNESS WHEREOF, this Agreement has been signed by the Parties by their duly authorized representatives on the date first above written:

CLIENT NAME Customer		(Riyad Bank	
By:		By:	
	Signature		Signature
Print Name:		Print Name:	
Title:		Title:	
Date:		Date:	

CLIENT NAME Customer		(Riyad Bank	
By:		By:	
	Signature		Signature
Print Name:		Print Name:	
Title:		Title:	
Date:		Date:	